

CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE RAADSVOORBEREIDING VAN 07 november 2017

Aanwezig:

Leden:

CDA I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese, H.J.M. Koelman en L. Kranenburg
VVD H. Werner en H. Mikkers
D66 H. van Dijk, S.J. Bier en I. Volder (plv.)
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heilieggers, R. van Haeften en B.A. Graal

Voorzitter: F.J.M. Duits

Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering. Alle leden zijn aanwezig. Er is een inspreker voor agendapunt 7.

2. Vaststellen van de agenda

De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.

3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 03 oktober 2017

Van de leden Werner (VVD) en Vink (CDA) zijn tekstuele wijzigingen ontvangen; deze zijn verwerkt in het bij de commissiestukken gevoegde versie. De commissie stelt het verslag in de gewijzigde versie vast.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 03 oktober 2017

De leden Vink (CDA), Mikkers (VVD), Volder (D66), Wehkamp (GroenLinks), Kerkhoff (PvdA) en Werner (VVD) hebben vragen / opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.

5. Rondvraag

De leden Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Werner (VVD), Vink (CDA) en Van Heese (CDA) stellen een vraag.

Wethouder Graal zegt toe met RWS te zullen overleggen over de mogelijkheid tot plaatsen van geluidsschermen tussen de A9 en Spaarndam.

Hij laat ook uitzoeken hoe het zit met vrachtauto's van het bedrijf Molenaar op de Kerkweg, waar ze het wegdek kapot rijden; bijv. is het daar rijden vergund? Zo ja: voor hoeveel transporten?

6. Spreekrecht

De heer Van der Aar spreekt in over agendapunt 9. Hij deelt inspreektekst uit aan de commissieleden. Hij is één van degenen die destijds in beroep ging tegen het vastgestelde bestemmingsplan en deelt mee dat hij blij is dat alles wat betreft het bestemmingsplan over zijn bedrijf nu goed is geregeld. Hij overhandigt zijn inspreektekst aan de griffier (bijlage bij dit verslag).

De leden Van Dijk (D66), Wehkamp (GroenLinks) en Kerkhoff (PvdA) stellen vragen ter verheldering.

A-stukken

7. Voorstel vaststellen 1e herziening Bestemmingsplan Buitengebied

De leden Van Heese (CDA en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 28 november 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

8. Voorstel Afscheid gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2018

De leden Van Dijk (D66), Wehkamp (GroenLinks), Volder (D66), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD) en Van Heese (CDA) hebben vragen / opmerkingen.

Wat betreft de afscheidsfestiviteiten van de gemeente HenS en de inbreng en het verwerken van initiatieven uit bevolking (bijv. jumelage), zegt wethouder Van Haeften toe in het voorjaar van 2018 te komen met een voorstel stand van zaken en eventueel, indien de budgetten niet toereikend zijn, een mogelijk aanvullend krediet.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het budget in principe als taakstellend ziet. Het voorstel is rijp voor de raadsvergadering van 28 november 2017; de commissie adviseert conform het voorstel te beslissen. Het blijkt geen hamerstuk.

9. Voorstel Project Riolering Kanaalweg; verhoging krediet

De leden Werner (VVD), Kranenburg (CDA), Van Dijk (D66), Wehkamp (GroenLinks), Kerkhoff (PvdA) en Van Heese (CDA) hebben vragen / opmerkingen.

De heer Graal zegt toe dat wat betreft de te dekken kosten, hij laat checken of dat het krediet inclusief of exclusief het BTW-bedrag moet zijn.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel (incl. de evt. correctie) rijp acht voor de raadsvergadering van 28 november 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

10. Voorstel vaststellen belastingverordeningen voor 2018

De leden Kranenburg (CDA), Van Dijk (D66), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Graal zegt toe de teksten van de Verordeningen nog even goed na te laten lopen op eenduidigheid en juiste tarieven voor 2018.

De voorzitter stelt vast dat de commissie, met het voorbehoud van eventuele wijzigingen ten gevolge van de Begrotingsbehandeling a.s. donderdagavond, het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 28 november 2017. Vooral nog als te bespreken stuk.

11. Voorstel Extra budget regulier onderhoud riolering

De leden Werner (VVD), Koelman (CDA), Van Dijk (D66), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De tekst onder punt 2 van het voorgestelde besluit zal wethouder Graal, na de door hem gegeven toelichting, laten herschrijven.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het weliswaar voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 28 november 2017, maar ook eerst de gewijzigde tekst in de raad wil. Het is daarom geen hamerstuk.

11A. Rapport Rekenkamer(commissies) Recreatieschap Spaarnwoude

De leden Van Heese (CDA), Bier (D66), Van Dijk (D66), Kerkhoff (Pvda), Mikkers (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de aanbeveling van de RKC bij de aanbieding van het rapport overneemt en zichzelf op dit moment de opdracht geeft onze vertegenwoordiging in het AB (wethouder Van Haften en plaatsvervangend lid raadslid Kerkhoff) input te geven om aan de aanbevelingen (in het rapport) te voldoen, in het bijzonder ten aanzien van de op te stellen integrale (lange termijn) visie.

Hij stelt voor dat in het presidium wordt gesproken over de wijze waarop dat proces gestalte kan krijgen; te verwerken in een besluit van de raad over de vraag "hoe verder naar aanleiding van dit onderzoek".

Met aantekeningen als: extra inkomsten door een dagkaart in te voeren voor toegang tot het Recreatiegebied; is een gemeenschappelijke regeling wel een goede vorm van besturen van dit gebied, maar ook (wat niet onderzocht is), wat is en hoe loopt de rol, de invloed van de NV Recreatie NH. Gebruik bij het opstellen van een visie participatie door derden, belanghebbenden als (in)(om)wonenden.

B-stukken (geen)

12. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van collegeleden)

De leden Werner (VVD), Wehkamp (GroenLinks) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de mededelingen voor kennisgeving aanneemt.

13. Mondelinge mededelingen collegeleden over lopende projecten (vast agendapunt)

Het lid Werner (VVD) heeft vragen / opmerkingen. De commissie neemt kennis van de mondelinge mededelingen.

C-stukken

14. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.

De voorzitter deelt mee dat er vragen op voorhand zijn ontvangen van het CDA en de VVD en geeft de leden Werner (VVD) en Van Heese gelegenheid tot het stellen ervan.

De voorzitter stelt tenslotte vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt.

15. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 05 december 2017,

De griffier,

de voorzitter,

N.S. Voogd

F.J.M. Duits